Sodermanlands Golfforbund

Rapport fran Distriktsdomaruppdrag
2015-08-15-16/JSM Klubblag kvalomgang 2

Tévling: JSM Klubblag Kvalomgéng 2

Speldatum: 2015-08-15-2015-08-16

Arrangor: Nykopings Goltklubb

Tévlingsledare: Christer Isaksson

Antal deltagare: 8 lag deltog uppdelade pa 2 pooler. Lagen spelade fem matcher och méte alla 6vriga i
samma pool. Forsta match mixed foursome, andra valftri foursome, tredje flicksingel,
fjarde pojksingel, femte valfri singel. Samtliga lag spelade med pojklag dér det var
valfritt

Vider Strdlande sol om &n lite blasigt under l6rdagen

Domare: Christina Pernvi. Hakan Norling skulle varit med men han fick férhinder. TDn Mikael
Jélefors deltog ocksé som domare

Banbesiktning:

Datum: Christina Pernvi, Lasse Jensen som var med for trdning, TDn, tidvlingsledaren och

Greenkeepern torsdagen den 13 augusti

Banans skick:

Vildigt bra

Lokala Regler :

SGFs Regelkort géllde kompletterat med tilldgg som delades ut pé start till samtliga

Fasta

En outgréns inne i skogen pa hal 12 togs bort, tvd kompletteringar pd hél 10 bakom

markeringar: green.

Mailning: Enstaka skador malades. Tva vattenhinders granser ma“lades for att fortydliga
Samarbetet med Mycket bra

Tévlingsledning:

Ovrigt:

Rapporten insdndes omgéende efter tavling till christina.pernvi@telia.com
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Bilaga till Domarrapport
Foljande hindelser har medfort ingripande av domare:

Endast en hindelse spelare ville ha hjélp att avgéra om en boll var OfB eller inte till hoger pa hél 16.
TDn akte dit och bollen bedomdes vara inne.

Fore starten forsta dagen fragade en av lagledarna vad som géllde for caddie. Enligt Svenska
Golftorbundets Manual 2015 {or juniortivlingar under JSM Klubblag star att 14sa

”Caddie é&r tillatt i Skandia JSM Klubblag Regel 6-4 ér tillaimplig. Det finns ingen begriansning
avseende vem en spelare fir anvinda som caddie. Se ocksa Caddie, Gemensamma bestimmelser och
information for dskadare.”

En lagkapten som dr caddie &t en spelare fér inte ge rad at dvriga spelare. D4 uppkom fragan att da
kunde han ju sluta vara caddie at spelaren och ge rad at andra for att sedan dterga till att vara caddie
at spelren igen. Jag diskuterade med TDn och vi var éverens om att om man slutade vara caddie t en
spelare for att ge rad at andra kan man sedan INTE gé tillbaka och vara caddie 4t den forsta spelaren
igen. Reglerna dr dock inte helt kristallklara.
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